
Motion till Svenska Diabetesförbundets Riksstämma 2009 från Diabetesföreningen i Alingsås med 
omnejd ang. stadgekommitté.

Vid Riksstämman 2006 antogs nya stadgar för förbundet. Vi anser att dessa på flera punkter är 
otydliga och behöver förtydligas.  Så t ex råder det olika uppfattningar om var medlemskapet hör 
hemma. Ska alla medlemmar i en förening automatiskt rapporteras till förbundet centralt? Finns det  
utrymme för s k stödjande medlemmar och hur ska dessa behandlas? Hur ska eventuella 
”familjemedlemmar” behandlas? Nuvarande stadgar är i vissa avseenden otydliga på den punkten 
och de enskilda lokalföreningarna hanterar frågan på olika sätt.
Medlemsfrågan är av oerhörd vikt, inte minst ekonomiskt, för såväl förbundet centralt som för 
föreningarna lokalt och vi menar att man måste definiera medlemsgreppet och dess hemvist bättre.
Stadgarna är också otydliga när det gäller ordförandemötet. Det sägs att ett ordförandemöte ska 
hållas de år det inte är riksstämma och att detta ska ge Förbundsstyrelsen råd. Men det sägs inget 
om hur denna rådgivning ska gå till. Avsaknaden av tydliga regler för detta kan leda till godtyckliga 
tolkningar av vilka råd ordförandemötet egentligen givit Förbundsstyrelsen. Enligt vår mening bör 
detta förtydligas i stadgarna.

Mot bakgrund av ovanstående yrkar Diabetesföreningen i Alingsås med omnejd att Riksstämman 
beslutar 

att tillsätta en Stadgekommitté som ska redovisa sitt arbete och sina förslag för Riksstämman 2012 
att fatta beslut om. Stadgekommitténs förslag ska under arbetets gång noggrant förankras i 
lokalföreningarna.

Alingsås den 1 april 2009.
Insänt av sekreteraren i Alingsås diabetesförening med m.o
på uppdrag av styrelsen .


